

ATTRACTIVE TERRITORIES FOR A SUSTAINABLE WORLD

LOCAL ECONOMIC DEVELOPMENT AGENCIES PARTICIPATING AT KIP EXPO 2015 PAVILION

ILS LEDA, the global network of the Local Economic Development Agencies (LEDA) working for human development, spread the information about the KIP activities at Expo 2015 to its members that are 62 LEDA operating in 25 countries. The following LEDAs and their national networks expressed their interest to participate:

- TEULEDA, Shkodra region in Albania. www.teuleda.org.al
- AULEDA, Vlora region in Albania. www.auleda.org.al
- REDADELCO, the national network of 10 LEDAs working in Colombia, which includes: NARIÑO (Department of Nariño), ZAPATOSA (Region of Zapatos, Río Magdalena, and Momposina), DINOSAURIOS (Provinces of High Ricaurte and Chiquinquirá), METROPOLITANA (metropolitan area of Bucaramanga), VELEZ (Province of Velez), BRUT Y NORTE DEL VALLE DE CAUCA (Municipalities of the area), GAL VALLETENZANO (Tenza Valley), URABA (Sub-Region Darién Caribe of Urabá), CASA DEL AGUA (Region of Caucaño North East), ADRA (Antioquia Region). www.redadelco.org
- RED ADELDOM, the network of 6 LEDAs working in Dominican Republic, which includes: ADETSEIBO (Province of El Seibo), ADELMOPLA (Province of Monteplata), ADET D (Province of Dajabon), ADELVA (Province of Valverde), ADELBAHO (Province of Bahoruco), ADETSARA (Province of Sánchez-Ramirez). www.redadeldom.org
- REDASP, the LEDA of the Sumadija and Pomoravlje Region in Serbia. www.redasp.rs
- ALMA MONS, the LEDA of the South Backa District in Voivodina in Serbia. <http://www.almamons.rs>
- WAYAMBA DEVELOPMENT AUTHORITY of the northwest Province in Sri Lanka.
- NORTH REGION LEBANON. <http://www.hyundai.it/modelli/ix20/ix20.aspx>



ILS LEDA is working with all these LEDAs in order to prepare the expositions (documents, video, photos, products and cultural performances) showing the main results of their work for a sustainable territorial development.

To know more

详情请参考:

- [EXPO Milan 2015 website](#)
- [KIP Pavilion presentation in Chinese](#)
- [KIP Pavilion presentation in English](#)
- [KIP Pavilion presentation in Italian](#)
- [KIP Pavilion Expo Theme Statement](#)

“魅力土地—永恒世界”

全球地方经济发展网络加入2015米兰世博会KIP馆

ILSLEDA是地方经济发展机构（LEDA）的全球网络简称，组织旨在为人类发展服务。ILS

LEDA现正向全球25个国家的62家成员机构传播2015米兰世博会KIP馆的活动信息。以下几个地方经济发展机构及其所在国的关系网络对此表示出极大的参与兴趣：

- 阿尔巴尼亚斯库台大区地区经济发展网络（TEULEDA）。
www.teuleda.org.al
- 阿尔巴尼亚发罗拉区地区经济发展网络（AULEDA）。
www.auleda.org.al
- 哥伦比亚地方发展机构全国网络（REDADELCO），包括：NARINO（纳里尼奥省）、ZAPATOSA（扎巴多萨、马格达莱纳和蒙波西那地区）、METROPOLITANA（布卡拉曼加的大都市区）、DINOSAURIOS（高里高特和奇金基拉省）、贝莱斯（贝莱斯省）、布鲁特与高加谷北部地区（地区政府）、GAL VALLETENZANO（滕萨谷），乌拉瓦（乌拉瓦南区）、“水之家”（高加诺东北地区），ADRA（安蒂奥基亚地区）。
www.redadelco.org
- 多米尼加共和国的六省地方发展机构网络，包括：ADETSEIBO（埃尔塞沃省）、ADELMOPLA（蒙特普拉塔省）、ADETD（达哈翁省）、ADELVA（巴尔韦德省）、ADELBAHO（巴奥鲁科省）和ADETSARA（桑切斯拉米雷斯省）。
www.redadeldom.org
- 塞尔维亚舒马迪亚和婆摩拉维亚地区发展机构（REDASP）。
www.redasp.rs
- 塞尔维亚南巴奇卡州地方发展机构（ALMA MONS）。
<http://www.almamons.rs>
- 斯里兰卡西北省瓦亚姆巴发展机构。
- 黎巴嫩北部地区。
<http://www.hyundai.it/modelli/ix20/ix20.aspx>



ILSLEDA正在与这些地方经济发展机构合作，共同准备文件、视频、照片、产品、文化表演等媒体，来展示地方可持续发展的主要工作成果。